
Reclamen allotjaments per a estudiants a Olot

L'Escola Superior d'Ar ts i Disseny d'Olot proposa destinar pisos buits per a

resid�ncies d'estudiants

OLOT | X.VALERI

Antoni L�pez (director de l'Escola Superior d'Ar ts i Disseny d'Olot) demana una soluci� per a l'allotjament dels

estudiants de l'Escola. El centre t� uns 410 alumnes, un 60% dels quals �s de fora de la Garrotxa. La major par t

dels estudiants de fora fan despla�aments diaris per poder assistir a les classes, uns altres estan a l'Hotel la

Perla, d'altres s'han establer t en pisos d'estudiants (hi ha uns 15 pisos) i tamb� n'hi ha que tenen llogades

habitacions en pisos de persones d'edat. Segons el criteri de L�pez, el sistema actual resulta un obstacle a

l'hora d'obtenir matricules.

"Hi ha un colálectiu de nens de 16 a 18 anys -explica- que s�n els petits de la casa [l'escola], els quals fan cicles

formatius de grau mitja i de batxillerat". Assenyala que: "Hi ha pares de fora de la comarca de la Garrotxa que els

voldrien por tar aqu�, per� tenen dif icultats de trobar allotjament". El director aconsella que "estaria molt b� que

es fes una ofer ta de pisos tutelats o buscar algun mecanisme, perqu� els menors d'edat es puguin estar a Olot".

Valora que a la ciutat hi ha molts de pisos tancats. A par tir d'aqu�, apunta la possibilitat de destinar un bloc de

pisos buits a resid�ncia d'estudians."Amb un control de les entrades i de les sor tides", precisa. Apunta que "�s

una mica l'esperit de dir a veure si trobem algun cam�, perqu� ens v�nen gent de Roses, de Platja d'Aro, de

Blanes, de Matar� i de Vilafranca del Pened�s i els pares ens pregunten: on els podem deixar?". Recorda que la

resid�ncia d'estudiants de l'alberg Malagrida no s'ha substitu�t.

Tamb� reclama que no s'oblidi el projecte d'ampliaci� de l'escola. B�sicament, perqu� l'actual est� en molt mal

estat. Considera que una escola nova els donaria empenta i els permetria arribar als 500 alumnes, en base a

incorporar ensenyaments referents a aplicacions de m�bil. "Seria molt bo veure comen�ar les obres en una

etapa d'entre 5 i 10 anys". Recorda que els estudiants i els seus familiars s�n persones que mengen i van a les

botigues.

Explica que percep una mica d'allunyament de la ciutat envers l'escola. Matisa que les relacions amb

l'Ajuntament s�n bones. Aix� no obstant contrasta la valoraci� exterior amb el cas que se li fa a Olot.

En els darrers dies l'escola ha obtingut guardons. Per exemple, el muntatge pessebr�stic Bons auguris , el qual va

formar par t de la darrera Mostra de Pessebres d'Olot, ha estat seleccionat i �s un dels f inalistes a la 17 edici�

dels Premis d'Arquitectura de les Comarques de Girona, que organitza la delegaci� de Girona del Colálegi

d'Arquitectes de Catalunya.

Poca estona despr�s de les declaracions d'Antoni L�pez, l'alcalde, Josep Maria Corominas (CiU), a trav�s d'un

programa de R�dio Olot de contacte amb els ciutadans en primer lloc va opinar que la ciutat valora molt el valor

que t� en l'Escola Superior d'Ar ts i Disseny d'Olot.

Tot seguit, va explicar: "En el nostre programa electoral por t�vem l'ampliaci� de l'escola amb una resid�ncia

d'estudiants". Aix� no obstant, va considerar que "tothom voldria que continu�s aquell pa�s ric, en el qual tots

pens�vem que viv�em". �s a dir, Corominas va considerar poc menys que impossibles les demandes de L�pez,

sobretot pel que fa a l'ampliaci� de l'escola.
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